4/26/2015 中文報告
1. 歡迎首次來參加崇拜的朋友們，散會後請坐在旁邊的弟兄姊妹帶他/她到圖書館，讓我們的迎新小組歡迎他/她。
2. 母親節5月10日將有幼兒/嬰兒奉獻禮，如父母有意在當天參與奉獻禮，請與林牧師聯絡。 

3. 從今天開始，每月一次，教會圖書館，會在大堂外舉行好書/新書推薦。時間是10:45– 11:15am，歡迎您來參觀和借閱。我們的圖書館同工將在那裡服事，解答您的問題。開卷有益，祝您有好書閱讀！
4.洛麗華人基督教會2015年培靈會定於5月15-17日舉行。主題是“以恩慈相待”，講員是傅立德牧師。教會提供兒童看顧。

     5月15日(星期五) 

     第一堂7:30-9:15pm   同心合意：恩典在我們的教會           
     5月16日(星期六)

     10:00-11:30am  老師訓練  律法與福音

     第二堂 3:30-4:45pm   極大的奧秘：恩典在我們的婚姻裡

     第三堂 5:00-6:15pm   天父的榜樣: 恩典在我們的家裡

     晚餐   6:15-7:00pm

    第四堂 7:00-8:45pm   用饒恕使一切都變成新的：恩典在

                         我們受傷的回憶裡

     5月17日(星期日) 9:30-10:45am   主日信息                        
5.青少年輔導牧師Pastor Jerry目前的聘約將於7月31日期滿。教會議會一致推薦與他續約5年（2015年8月1日至2020年7月31日）。教會牧養團問答時間如下:今日牧養團列席接受意見（Jerry Miller 牧師不參加)。問答時間都在下午1:00–2:00，祈禱室舉行。弟兄姊妹若對續約有意見，請用書面具名向長老們表達。教會將於5月10日在兩堂之間召開會員大會，如果您不能出席當天會員大會，請於今日和5月3日主日向葉受恩執事領取缺席選票，並交還葉受恩執事。請大家代禱，一同來印證神的心意。

6.今年兒童暑期聖經夏令營 VBS“JOURNEY OFF THE MAP”將於6月29 –7 月3日舉行。歡迎三歲至小學五年級的小孩參加。已經開始接受報名，學前兒童3-5歲(半天)報名費是$25，小學至五年級(全天)是$100。5月24日後報名費將分別提高至$30及$110。請有意參加VBS 的義工和家長們至大堂外VBS攤位領取報名表格或詢問，你也可以至教會網站Raleighccc.org在announcement點擊vacation bible school就可以網上報名，報名費請寄至教會或交到VBS攤位，並請為各籌備事宜禱告。

7.教會資訊部重新設計教會網站，網站首頁的主要位置會連續播放有關教會基督徒生活的圖片。資訊部決定收集弟兄姐妹們自己拍攝的照片使我們的網站更活潑，反映我們教會基督徒生命的成長和在耶穌基督裡的生活。你的照片應該清晰，完全出自你手，高分辨率。如果你的照片有人物，你提交照片給教會之前必須確定徵得照片中人物的同意。我們每個季度刷新網站一次。請把你的照片發給李彤弟兄email4tong@yahoo.com.
8.基督教音樂會—英文堂弟兄Shawn Odendhal將於5月23日(週六)晚上7:00在教會分享歌曲（包括原創作品）。當晚的歌曲都環繞一個主題：與耶穌基督的個人關係。這是藉著音樂傳福音的好機會。鼓勵弟兄姊妹邀請朋友和鄰居參加。歌詞有中文翻譯。
青少年事工報告
1.“水挑戰” - 饑饉30– 我們今年籌款目標是$2000，用來幫助Samaritan's Purse 開鑿水井，使沒有乾淨水源的村莊有水喝。感謝主！我們目前已經收到$1,178的捐款。支票請寫給 "Samaritan's Purse."。請將捐款放在大堂外的“水挑戰”的捐款箱或直接交給Pastor Jerry。捐款截止日期是5月3日，謝謝您的支持。 
2.M-Fuge需要成人輔導員 – 我們仍需3位姊妹輔導員和青少年短宣隊從7月13-17日一起去Charleston ，SC。如果您可以參與，請和Pastor Jerry 聯繫。

3.M-Fuge 短宣培訓定於5月3日1:00-2:00 p.m. 在Shatiel House 舉行。請所有成人輔導員及短宣隊的青少年務必參加。

4.青少年團契2015年度高中畢業宴會將於6月6日下午6:30至9:30舉行! 地點:RCCC。門票每人8美元。如果您需要門票，請與 Ariel Chien 聯絡。                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            
肢 體 關 懷
1.李標榮及謝美隆夫婦的女婿Tim Lei有大腸癌。謝美隆夫婦及謝媽媽已於4月18日平安回到Columbus, Ohio 。感謝神！Tim的身體狀況持續在改善。目前，Tim的癌症標誌有下降的趨勢但仍偏高。請在請繼續在禱告中記念，希望神醫治的大能臨到他。 
     請為主日講員代禱:國語堂講道主題—同心同行
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4/26/2015 Announcements
1.We welcome new friends who are worshipping with us today for the first time.  

2.We will have an Infant Dedication Ceremony on Mother's Day (May 10) . Parents who are interested in taking part in the ceremony please contact Elder Don. 

3.Pastor Jerry Miller's current contract will expire on July 31, 2015.  A congregational vote will be held on Sunday, May 10, in between the services, for a 5-year renewal effective August 1, 2015 through July 31, 2020.  If you are absent on the 10th you may obtain an absentee ballot today or May 3 from deacon Showen Yeh.  If you have a question about the whole renewal process please attend the remaining Q&A sessions (without Pastor Jerry present) today 1-2pm in the prayer room or speak to one of the Lay Elders.

4.This year's VBS “JOURNEY OFF THE MAP” will be held from June 29 to July 3.  VBS is for children from age 3 to 5th grade. The fee for preschoolers(3-5 year-olds) is $25 and k– 5th grade is $100. After May 24 the fee will increase to $30 and $110 respectively. To register or to volunteer and for questions or forms , please go by the VBS booth in the lobby today.  You can also register online by visiting our church website raleighccc.org.  Go to "announcement" and click "vacation bible school".  The registration fee can be mailed to RCCC or handed in at the VBS booth. We covet your prayers for all aspects of our preparation.  

5.Starting today, RCCC library will have a good/new book recommendation table in the lobby once a month.  Between 10:45 - 11:15am, you are welcomed to visit and borrow any one of the books on the table.  Our library co-workers will be there to help and answer your questions.  Have a good reading!!!

6.The RCCC web site has recently been redesigned.  The IT department is requesting photos that reflect the vision, spirit, and ministries of RCCC.  Each quarter, the IT department will select photos to be part of the slideshow on the front page of our church website.  Photos should be clear, genuine, in high resolution, and do not need to be taken at our church.  If your photos contain images of human beings, by submitting the photos to the RCCC IT department, you have agreed to obtain permission from the people in the photos. Please send your photos to Brother Tong Li at email4tong@yahoo.com

7.Christian Concert—RCCC invites you to a concert with Shawn Odendhal on Saturday, May 23, at 7 p.m.  He will share original music and other songs focused on having a personal relationship with Jesus Christ.  This concert is a church-wide evangelistic outreach event.  You are encouraged to bring friends and neighbors to hear the Gospel presented through song.  Translation will be available with all lyrics in Chinese and English. 
Youth

1.The Water Challenge—Our 30 Hour Famine fundraising goal is $2000 to help Samaritan's Purse drill wells and provide clean water to village throughout the world where clean water is needed.  Praise the Lord that we have received $1,178.00 so far.  If you would like to give to this special mission project, please make checks payable to Samaritan's Purse.  You can place your checks in the donation box in the front lobby or give it directly to Pastor Jerry.  All donations need to be given by Sunday, May 3. Thank you so much for your generosity.

2.M-Fuge Chaperones—Three adult female chaperones are still needed for this summer's youth mission trip, which will be July 13-17, in Charleston, South Carolina.  Please speak with Pastor Jerry today if you are interested in helping.

3. M-Fuge Mission Trip Training—Our mission trip training will start on next Sunday, May 3.  All M-Fuge students and chaperones will be meeting from 1:00-2:00 p.m. in the Shatiel House

4.2015 Senior Banquet—Saturday, June 6 - 6:30-9:30 p.m. - All tickets are now $8.  Contact Ariel Chien to purchase a ticket.

 

Remember in Prayers
1.Buil, Mei-Lung and her mother have safely arrived in Ohio 4/18. Tim had his blood work done 4/17,his cancer marker has dropped though still far from normal range. We are thankful that Tim's physical condition is improving and his faith remains strong in the Lord. Please continue praying for his healing and continual improvement. 

 

Upcoming Sermons 
	5/3  Open                                    Dr. Chip McDaniel           


